

Referat HfS møde onsdag d. 8. oktober

kl. 18:00 i klubhuset

1. Møde med Støtteforeningen kl. 18 - 19. *Leon stopper til nytår... Vi sætter en annonce i Hals Avis for at få nye folk i bestyrelsen og få en ny opråber. Leon kontakter Allan Mortensen mhp at få offentliggjort en beskrivelse af funktionerne.*
2. Møde med husudvalg kl. 19 - 20. *Nøgler - Der skrives til afdelingerne, at man ikke selv må kopiere nøgler, det skal gå gennem Kent Holm. Tømmergården informeres af Kent om, at 'folk' ikke selv må købe og kopiere nøgler hos dem. Renovering af dommerrum og eventuelt ny dobbeltdør indtil cafeteriaet og yderdør.*
3. Sponsor - møde med Sparekassen samt aftale med sponsorudvalg. *Rikke kontakter Sten Andersen ang. møde om fornyelse af sponsorkontrakt. Jesper deltager også i mødet. Jesper og Thomas kontakter Søren Rex (Brian Borregaard) mhp at lave en slags prisliste for sponsorer.*
4. Banko - bordopsætning - kører det? *Tjoh, det går rimeligt, men der er plads til forbedringer...*
5. Kontingenter/økonomi: *Vi skal have især fodboldkontingenter ind tidligere/før på sæsonen.*
6. Dagsorden til møde med sportslige ledere d. 18/11 kl. 19 - 21. *Fx 'tilmeldinger & betaling', 'Hals FS Facebook', 'banko', 'økonomi', 'spillertøj', 'Sportmaster (info til Susanne om afdeling, hold, træner, materiale...)', 'Vision 2015', 'lås hallen-omklædningsrum m.v. efter kamp og træning!', efterlades tingene pæne?'*
7. Skansefestudvalget: *Der tages kontakt til det nuværende udvalg mhp at snakke om hvervning af nye medlemmertakt til udvalget om en mødedato. Forslag tirsdag d. 25. november kl. 19.*
8. Fodbold - maling af klubhus og hegn - aftale med Thomas Dahl og Tech College.
9. Cafeteriaet - der kommer en ny opvaskemaskine, som skolen sætter op;-)